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Sprawozdanie z XXVII Zgromadzenia Wyborczego Służb Regionu AA Białystok 
Ełk 16 Września 2023 

Temat: Cechy dobrego służebnego - Koncepcja 9 

 

1.   Rozpoczęcie spotkania: 

Po powitaniu zgromadzonych przez rzecznika regionu wybrana została komisja skrutacyjna. 
Ustalenie kworum i wymaganej większości głosów. Liczba osób z prawem głosu 26. Uprawnionym 
do głosowania rozdano mandaty. 
 
Odczytany przez rzecznika Program XXVII Zgromadzenia Wyborczego Regionu AA Białystok, w 
głosowaniu jawnym został zatwierdzony bez wnoszonych poprawek i głosów przeciwnych. 
 

2. - Pytania do służebnych na podstawie przekazanych sprawozdań: 
 

Służby Regionu 
 
Łącznik ds. int. /sekretarz 
Sprawozdanie wysłane na poczty e-mail wszystkich służb regionu. 
Uzupełnienie: 
Region ma zarezerwowany pokój spotkań z Zoom-ie Wspólnoty do kwietnia przyszłego roku. 
Zdał sprawozdanie w ramach wydelegowania na Ogólnopolskie Warsztaty Łączników 
internetowych, Dyżurnych on-line i G12K, na IG Ełcka. 
Jest szansa na uzyskanie miejsca na stronie internetowej Wspólnoty AA w Polsce, na archiwum 
regionu. Działania już rozpoczęte.  
  
Skarbnik  
Sprawozdanie wysłane na poczty e-mail wszystkich służb regionu. 
Uzupełnienie: 
Przedstawiła sprawozdanie finansowe. Prośba do rzeczników o uczulenie na znaczenie złotówki. 
Wpłaty powinne być w miarę płynne. Sprawozdanie do wglądu zainteresowanym - łącznie z 
wydrukami bankowymi.  
Pytanie – Czy jako region wpłacamy na 50-lecie AA w Polsce? 
- Nie. 
 
Koordynator ds. współpracy AA z ZK, AŚ, ZP 
Sprawozdanie wysłane na poczty e-mail wszystkich służb regionu. 
Uzupełnienie: 
Na początku października ustalenie daty wizyty w inspektoracie więziennictwa ws. spotkań w 
Wyższej Szkole Więziennictwa w Warmińsko-Mazurskim. 
 
Koordynator ds. PIK-u:  
Sprawozdanie wysłane na poczty e-mail wszystkich służb regionu. 
Uzupełnienie: 



Dołączyła jedna grupa korzystająca z PIK-u. Razem z sali w PIK- u korzystają teraz 3 grupy. 
Zaprojektowane zostały i wykonane nowe wizytówki.  
 
Koordynator ds. współpracy z zagranicą: – nieobecny 
Sprawozdanie wysłane na poczty e-mail wszystkich służb regionu. 
 
Rzecznik Regionu – sprawozdanie wysłałem. Kończę służbę. Pełniłem ją najlepiej jak potrafiłem. 
Proszę o pytania. 
Pytań brak. 

 
- Delegaci SK -  

 
Delegat KSK (KO):  
Sprawozdanie wysłane na poczty e-mail wszystkich służb regionu. 
Uzupełnienie: 
Od zdania sprawozdania nie było spotkań komisji. Uczestniczyłem w II Ogólnopolskich Warsztatach 
Delegatów. Sugestia zmiany nazwy warsztatów na Warsztaty Służb Krajowych. Na warsztatach 
zabrakło powierników. Nad organizacją warsztatów jest jeszcze sporo pracy. 
Pytania - brak 
 
Delegat KSK (KIP):  
Sprawozdanie wysłane na poczty e-mail wszystkich służb regionu. 
Uzupełnienie: nie było 
Pytania - brak 
 
Delegat KSK (KF) 
Sprawozdanie wysłane na poczty e-mail wszystkich służb regionu. 
Uzupełnienie: 
Uczestniczę w spotkaniach swojej komisji. Ostatnim zadaniem komisji było zorganizowanie 
ogólnopolskich warsztatów skarbników. Zauważalny jest spadek zainteresowania warsztatami.  
Pytanie – Co sądzisz o ilości warsztatów ogólnopolskich.  
- To życie pokazuje czy są potrzebne, czy nie.  
Czy w komisji zastanawiano się czy warsztaty ogólnopolskie organizować cyklicznie, ale nie 
koniecznie, co roku?  
- Nie przypominam. 
 
Delegat KSK (KLiP):  
Sprawozdanie wysłane na poczty e-mail wszystkich służb regionu. 
Część sprawozdania w materiałach. Na ostatnim zgromadzeniu też zdałem sprawozdanie. 
Uczestniczę w spotkaniach komisji i pracach zespołów.  
Pytanie – czy osoba odbierająca pytania do KSK ma kompetencje do segregowania pytań do KSK i 
udzielania odpowiedzi adresatom? 
- w odpowiedzi wyjaśnienie, w jaki sposób pytania trafiają do komisji. 
 
Powiernik klasy B: 
Sprawozdanie wysłane na poczty e-mail wszystkich służb regionu. 
 



Od czasu jak złożyłem sprawozdanie spotkałem się z Radą dwukrotnie fizycznie. Pozytywnie ocenił 
działania Wspólnoty na Pol'and'Rock Festival.  
Pytanie - czy odbieranie telefonów przez pracownika BSK jest niesieniem posłania za pieniądze? 
- Na to pytanie nie odpowiem. 
 
Koordynator Zlotu Radości 2023: – przekazał osobiście szczegółowe sprawozdanie i wręczył je w 
formie papierowej wszystkim uczestnikom. 
 
Koordynujący spotkanie profesjonalistów na Zlocie Radości 2023: 
Była prośba od profesjonalistów, aby takie spotkanie było zorganizowane w inny dzień, w środku 
tygodnia. Jest potrzeba organizacji tych spotkań, ponieważ świadomość wśród profesjonalistów na 
temat Wspólnoty jest słaba, szczególnie w mniejszych miejscowościach. Chcieliby nawet zaprosić 
swoich kolegów, profesjonalistów z innych podobnych specjalizacji. Jestem też za takim spotkaniem 
w innym terminie, w środku tygodnia.  
 
Głos uczestnika - nie wiem, czy jest sens organizacji takich spotkań na Zlocie. Na pewno są one 
potrzebne, ale może właśnie w innej formie. 
 
Przewodniczący zespołu organizacyjnego przyszłorocznego Zlotu Radości zdał sprawozdanie ze 
stanu przygotowań. Ustalono termin i hasło. W przygotowaniu są materiały graficzne. 
 

3. - Sesja Główna. 
 

Spiker Grzegorz, w temacie Zgromadzenia Cechy dobrego służebnego - Koncepcja 9 
 
Na samym początku usłyszałem i dotarło do mnie, że „kto służy ten nie zapija”. Skoro tak, zacząłem 
rozglądać się za służbą. Każda służba, którą pełniłem wpływała na mój rozwój i poczułem, że 
zbieram profity dla samego siebie. 
Uważam, że należy korzystać ze sponsorowania w służbie. W kolejnych służbach zacząłem 
wykorzystywać doświadczenia z poprzedniej. Nauczyłem się wyrażania swojego zdania. 
Przyjmowania uwag innych.  
To czego nauczyłem się w służbach wykorzystuję w rodzinie, w pracy i w innych dziedzinach.  
Krytyka jest po to, abym umiał się przyjrzeć i zastanowić, czy aby nie mam z czymś problemu.  
Jeżeli chodzi o odpowiedzialność, to nauczyłem się jej we Wspólnocie.  
Cech dobrego służebnego wymienionych w formularzy kandydata do Służb Krajowych nabyłem i 
nabywam właśnie we Wspólnocie. Następnie odniósł się po kolei do tych cech, a są nimi: zdolność 
do kompromisu, odporność na krytykę, wyobraźnia i elastyczność, tolerancja, umiejętność 
planowania, odpowiedzialność, systematyczność, umiejętność współpracy z innymi, opanowanie, 
umiejętność przyznawania się do błędów. 
To dzięki Wspólnocie i Programowi AA zmieniło się moje całe życie. Darmo dostałeś, darmo oddaj - 
słyszałem wielokrotnie, i ja teraz tak uważam i staram się to robić. 
 

Pytania do spikera i wypowiedzi uczestników zgromadzenia 
 
Uważam, że cecha dobrego służebnego jest gotowość do przyswajania wiedzy. Wspólnota się 
zmienia i jest to niezbędna cecha.  
 



Bycie strażnikiem Tradycji. Czy umieszczanie na profilach informacji nie związanych ze Wspólnotą 
uważasz za właściwe.  
- Nie i ja tego unikam. 
 
Podstawa służby jest zdrowienie, więc Program. 
- Tak. 
 
Myślę, że do cech dobrego służebnego trzeba dodać umiejętność nieprzekraczania uprawnień.  
- Istotnie, tak. 
 

4. Zespół Organizacyjny Zlotu 50-lecia 
 
W imieniu Zespołu wystąpiła Alicja, dyr. Biura Służb Krajowych AA w Polsce, która na wstępie 
wymieniła wszystkie osoby wchodzące w skład Zespołu Organizacyjnego Zlotu 50-lecia.  
Następnie, w oparciu o pokaz slajdów omówiła historię Zlotów w Polsce. Zaprezentowała obiekty, na 
których odbędzie się przyszłoroczne wydarzenie, omówiła kwestie logistyczne i organizacyjne z 
którymi trzeba się zmierzyć przy organizacji tak dużego wydarzenia.  
 
Zachęta do rejestracji na Zlot. Rejestrować się można przez ToBilet.pl. W tej chwili, liczba 
zarejestrowanych jest mniejsza od oczekiwanej.  
 
Koszty noclegów dokonanych za pośrednictwem firmy współpracującej z organizatorami 
(zamieszczonej na stornie internetowej Zlotu) są na pewno niższe, od proponowanych przez inne 
firmy. Tutaj nie mamy ukrytych kosztów.  
 
Gorący apel o dokonywanie wpłat na konto Zlotu. Nie mieszajmy pieniędzy przeznaczonych na 
niesienie posłania. Postarajmy się, aby Zlot był samofinansujący.  
 
Prośba zespołu organizacyjnego o zgłaszanie się do służb. Jeszcze nie skonkretyzowano jakich, ale 
będzie to dopasowywane do potrzeb.   
 
50-lecie jest świetnym przedsięwzięciem pijarowskim. Świadomość naszego Programu w 
społeczeństwie wzrasta, ale świadomość Tradycji, jest znikoma. Mało kto wie, że we Wspólnocie  
nie bierzemy pieniędzy za pomoc innej osobie uzależnionej od alkoholu.  
 

5. - Rekomendacje: 
 
Rekomendacja w sprawie rozdzielenia służby łącznika ds. internetu/sekretarza i powołanie służby 
sekretarza archiwisty. 
- Dyskusja nad tą rekomendacją zawieszona do czasu poznania wyników prac Zespołu 
Zadaniowego ds. Opracowania Archiwum i Historii Regionu AA Białystok (ostateczna decyzja o jego 
powołaniu zapadła na tym zgromadzeniu). 
 
Rekomendacja w sprawie zmiany terminu Zgromadzenia Wyborczego Regionu na (propozycja 
Listopad). 
- Zgodnie z nowym postanowieniem sumienia służb regionu AA Białystok, nowy termin 
Zgromadzenia Wyborczego Regionu, to 3 sobota listopada. 
 



Rekomendacja w sprawie powołania Zespołu Zadaniowego ds. Opracowania Archiwum i Historii 
Regionu AA Białystok. 
- Wymaganą większością głosów rekomendacja został przyjęta.  
 

6. - Wybór Służb: 
 
Koordynator ds. współpracy AA z ZK, AŚ, ZP (1 kandydat) 
Wymaganą większością głosów wybrany został Darek z IG „Pojezierze”, 
Koordynator ds. PIK-u (2 kandydujących) 
Wymaganą większością głosów wybrany został Marek z IG Białostocka 
Koordynator ds. współpracy z zagranicą, 
Brak kandydata. Wakat. 
Rzecznik Regionu (2 kandydujących) 
Wymaganą większością głosów wybrany został Radek IG Ełcka 
Kandydat na delegata KSK - Komisji Literatury i Publikacji (1 kandydujący) 
Nie uzyskał wymaganej większości głosów – brak kandydata z regionu. 
Kandydat na Powiernika Służby Krajowej kl. A, 
Brak kandydujących. 
Kandydat na Powiernika Służby Krajowej kl. B. (3 kandydyjących) 
Dwóch uzyskało rekomendację Regionu 

 
7. - Wolne wnioski. 

 
1. Do omówienia formuła warsztatów Koncepcji w Orzyszu.  
2. Poszukiwanie drugiej osoby do wydelegowania na ogólnopolskie warsztaty skarbików.  
3. Dalsze zachęcanie do wypełnianie ankiet. 
4. Zanim skierujemy pytania do KSK, najpierw postarajmy się uzyskać odpowiedź z innych 

źródeł, np. w archiwum pytań do KSK. 
 

8. - Zakończenie spotkania. 
Pożegnano się Deklaracją odpowiedzialności z 1965 r. 
 
Sporządził sekretarz/łącznik ds. internetu regionu 
 
Wrzesień 2023 r.  


